

《武汉重启首日天河机场共接待11,714名旅客》

Wuhan Tianhe Airport saw 11,714 passenger trips on the first day of resumption on Wednesday, according to the Civil Aviation Administration of China.

根据民航总局的数据，周三，武汉天河机场恢复运行的第一天就接待了11,714名旅客。

In all, 107 flights left Wuhan, Central China's Hubei province, accounting for 7,119 passenger trips and 114 flights arrived in the city, accounting for 4,595 passenger trips.

共有107班航班离开我国中部湖北省武汉市，旅客7119人次，有114班航班抵达武汉市，旅客4595人次。



The top three airlines connecting Wuhan and the outside included China Southern

Airlines, China Eastern Airlines and Xiamen Airlines, operating 52.9 percent of flights coming from and to the city.

武汉与外界相连的三大航空公司分别是中国南方航空，中国东方航空和厦门航空，三大航空公司中有52.9%的航班往返于武汉。

The most frequently visited city by flights from Wuhan was Chengdu in Southwest China's Sichuan province, followed by Haikou in South China's Hainan province and Shenzhen in South China's Guangdong province, becoming the top three destinations of about 20.6 percent of flights from Wuhan.

从武汉出发的航班中，最常去的城市是中国西南部四川省成都市，其次是我国南方海南省海口市和的广东省深圳市，这三个城市成热门目的地，占有所有出武汉航班的20.6%。

Flights arriving at Wuhan were mainly from Guangzhou in South China's Guangdong province, Chengdu in South China's Sichuan province and Haikou, serving about 22.8 percent of travelers to Wuhan.

到达武汉的航班主要来自我国广东省的广州市，西南四川省成都市和海口市，约占入武汉市旅客的22.8%。

The first outbound flight from Wuhan was China Eastern Airlines' MU2527, flying to Sanya in Hainan province.

从武汉出发的第一趟航班是东航MU2527，飞往海南省三亚。

The first inbound flight to Wuhan was Xiamen Airlines' MF8095, coming from Hangzhou in East China's Zhejiang province.

飞往武汉的第一趟返航航班是厦门航空MF8095，该航班来自我国东部浙江省杭州市。

